
ЗВІТ ДЕПУТАТА ВІННИЦЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ 8 СКЛИКАННЯ  

ПАНЬКІВА МИХАЙЛА ІВАНОВИЧА ЗА 2024 РІК 

 
 

 У відповідності до статті 16 Закону України «Про статус депутатів місцевих рад» 

інформую про свою депутатську діяльність за 2024 рік. 

 Обраний депутатом Вінницької обласної Ради 8 скликання від політичної партії 

«УКРАЇНСЬКА СТРАТЕГІЯ ГРОЙСМАНА». Є членом постійної комісії обласної Ради 

з питань економіки, фінансів та бюджету.  

У своїй депутатській діяльності керуюся принципом законності. Виконую 

депутатські повноваження згідно з нормами Конституції України, Закону України «Про 

місцеве самоврядування в Україні», Закону України «Про статус депутатів місцевих 

рад», Закону України «Про звернення громадян», Регламенту Вінницької обласної Ради 

8 скликання. 

 

Пріоритети моєї діяльності як депутата обласної Ради 

 

 Третій рік протистояння повномасштабній агресії росії визначив пріоритети в 

діяльності як обласної Ради в цілому, так і кожного з депутатів. Тож пріоритетами моєї 

депутатської діяльності у 2024 році були:  
 

- допомога Збройним Силам України; 
 

- робота в Раді: сесійна діяльність, робота в постійній комісії обласної Ради з 

питань економіки, фінансів та бюджету; 
 

 - захист інтересів громади і виборців.  

 

 



Допомога Збройним Силам України 

 
Першочерговим завданням є допомога Збройним Силам України. Спочатку на 

засіданні постійної комісії, а потім на пленарних засіданнях сесій обласної Ради в 2024 

році були ухвалені рішення про підтримку Збройних Сил України. Обласною Радою 

передано військовим частинам, громадам, державним та комунальним установам майна 

на суму понад  58,9 млн грн. 63 територіальні громади Вінницької області та  дві районні 

ради – Вінницька та Тульчинська також передбачили у своїх бюджетах кошти на 

підтримку ЗСУ. За результатами реалізації ініціатив обласної Ради на безпеку та 

оборону з місцевих бюджетів області у 2024 року було спрямовано понад 1,8 млрд грн. 

 

У звітному періоді брав активну участь у роботі Міжрегіонального 

координаційного гуманітарного штабу, створеного головою обласної Ради і Вінницьким 

міським головою, завданням якого є  об'єднання та координація дій депутатів, 

волонтерів і благодійників щодо підтримки Збройних Сил України. В рамках діяльності 

Штабу відправили підрозділам Сил оборони України дрони, РЕБи, автомобілі, мобільні 

лазні, блоки швидкої зарядки, багі та інше. Тримаємо постійний зв’язок з військовими 

підрозділами і оперативно реагуємо на запити Захисників України щодо необхідної 

підтримки на фронті.  

Особисто долучався і допомагав у реалізації багатьох проєктів Штабу, в тому 

числі й ресурсно. Для наших бійців, які боронять країну на найгарячіших напрямках, 

передали розвідувальний дрон «Щедрик», безпілотники «Пегасус», дрони GRIMS, РЕБ-

комплекс, позашляховики, багі, Mavic 3-T, тепловізори, тепловізійні монокуляри, 

тепловізійні приціли, зарядні станції Bandera Power, FPV дрони покращеної 

модифікації, продукти харчування та багато іншого. 

Так, у середині грудня 2024 року,  у взаємодії з Міжрегіональним координаційним 

гуманітарним штабом, взяв участь у відправленні допомоги захисникам України, 

зокрема легендарній бригаді «Азов» передали 250 FPV-дронів, 20 Mavic 3T та окопні 

пічки зі свічками.  

https://www.facebook.com/HumanitarnyiShtab?__cft__%5b0%5d=AZV5ie-X-RONCCvqQFEk_QWawr_oQNHlc_MYv6iD9ZsLredNHRmjrr7XoaBqKghcEeDPy8CwaxbuT5QpFY6lod7jEwUWSvQMu_aTinKc1JbRcE6OEBwY5fxyE_1iLTYVNxAEt9W4I3Ez3yLVkR_BsoYALe-HaYqiBTIOAE7ZfYvNYqcNaapwmgPObXkGEXoeeaU&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/HumanitarnyiShtab?__cft__%5b0%5d=AZV5ie-X-RONCCvqQFEk_QWawr_oQNHlc_MYv6iD9ZsLredNHRmjrr7XoaBqKghcEeDPy8CwaxbuT5QpFY6lod7jEwUWSvQMu_aTinKc1JbRcE6OEBwY5fxyE_1iLTYVNxAEt9W4I3Ez3yLVkR_BsoYALe-HaYqiBTIOAE7ZfYvNYqcNaapwmgPObXkGEXoeeaU&__tn__=-%5dK-R


Робота в Раді 

 

 
 

 Відповідно до своїх повноважень брав активну участь у підготовці проєктів 

рішень обласної Ради, їх розгляді на пленарних засіданнях обласної Ради та на 

засіданнях постійної комісії обласної Ради з питань економіки, фінансів та бюджету. 

 

У 2024 році на 15 пленарних засіданнях сесій обласної Ради 8 скликання разом з 

колегами - депутатами ухвалили 284 рішення обласної Ради. Серед ухвалених рішень: 

з питань комунальної власності (приймання, передача, оренда та списання майна) 

– 113;  

з питань діяльності комунальних закладів, установ, підприємств – 48;  

з питань прийняття обласних програм, положень, заслуховування інформацій про 

їх виконання - 45;  

з питань діяльності обласної Ради – 34;  

з питань АПК, земельних відносин та екології – 26;  

з питань передачі комунального майна в умовах воєнного стану – 9; 

з питань діяльності правоохоронних органів 3;   

з питань нагородження - 2. 

 

У звітному періоді на сесіях обласної Ради затвердили  4 звернення:  

- до Міністра освіти і науки України О. Лісового щодо недоцільності 

виокремлення фахових коледжів зі структури закладів вищої освіти та передачі їх до 

комунальної власності; 

- до Кабінету Міністрів України щодо необхідності запровадження на рівні 

держави компенсаційних механізмів, надання можливих пільг населенню, бізнесу та 

підприємствам критичної інфраструктури для сталого проходження опалювального 

періоду 2024-2025 років в умовах воєнного стану; 



- до Кабінету Міністрів України, Верховної Ради України про недопущення 

вилучення з постійного користування аграрних фахових коледжів Вінницької області 

земель сільськогосподарського призначення державної власності та збереження їх 

навчально-практичної бази для підготовки висококваліфікованих спеціалістів аграрної 

галузі; 

- до Кабінету Міністрів України, Верховної Ради України щодо збереження 

альтернативних джерел водопостачання у Вінницькій області для забезпечення 

населення та суб’єктів господарювання технічною водою. 

Під час 15 засідань постійної комісії впродовж 2024 року, разом з колегами – 

депутатами, розглянули 209 питань, з яких: 

- 17 проєктів рішень обласної Ради опрацьовано, погоджено та рекомендовано на 

розгляд сесій обласної Ради; 

- 62 проєкти розпоряджень голови обласної Ради погоджено та рекомендовано до 

підпису;  

- 82 питання щодо погодження проєктів фінансових планів комунальних 

підприємств та комунальних некомерційних підприємств, які є об'єктами права спільної 

власності територіальних громад, сіл, селищ, міст Вінницької області розглянуто; 

- 4 звіти про виконання обласних програм заслухано;  

- 44 – інші питання (листи, звернення, інформації тощо) розглянуто. 

 
 

На жаль, уже третій рік поспіль Вінницька обласна державна (військова) 

адміністрація затверджує своїми розпорядчими документами обласний бюджет 

Вінницької області, обласні програми та вносить зміни до них. На засіданнях профільної 

постійної комісії разом з колегами-депутатами тримаємо на постійному  контролі та  

аналізуємо усі питання щодо виконання обласного бюджету та обласних програм. З 

врахуванням всіх міжбюджетних трансфертів (субвенцій, дотацій) до обласного 

бюджету по доходах загального і спеціального фондів отримано 3096,3 млн грн або 

84,7% до планових показників на 2024 рік (3654,8 млн грн) та 110,2% до плану на січень-

вересень 2024 року (2808,6 млн грн). 

 



 Співпраця з виборцями 

 
 

В роботі з виборцями керуюсь принципами людяності і чесності. Кожен житель 

повинен отримати допомогу чи підтримку у вирішенні проблеми, з якою звернувся.  
 

З метою захисту інтересів виборців, покращення соціально-економічної сфери 

виборчого округу, постійно спілкуюсь з виборцями - жителями трьох мікрорайонів 

свого виборчого округу, підтримую зв'язки з трудовими колективами, співпрацюю з 

державними і громадськими організаціями. 
 

 Протягом 2024 року провів 24 прийоми громадян у двох громадських 

приймальнях. Провів 20 зустрічей з виборцями в місцях їх проживання (на вулицях або 

в приміщеннях установ, закладів різної форми власності). 

 
 

 На особистому прийомі розглянув звернення, заяви від 70 громадян. Надав 

матеріальну допомогу жителям області на суму 148 тисяч гривень з депутатського 

фонду. 



Участь в заходах громади 

 

Протягом року взяв участь у десятках різноманітних заходів у громаді, на окрузі, 

зокрема: 

- під час новорічних свят спільно з депутатом Вінницької міської ради 

Антоніною Іващук організував заходи у Вінницькому ляльковому театрі для сотні дітей 

з мікрорайонів Сабарів і Корея, під час яких вони отримали подарунки і переглянули 

цікаві вистави; 

 
- 7 грудня 2024 року взяв участь у звітному засіданні квартального комітету 

мікрорайону Пʼятничани. Заслухали звіт голови Алли Яровенко. Роботу квартального 

комітету за 2024 рік визнали задовільною та визначили завдання щодо подальшого 

розвитку мікрорайону. Разом з депутатом Вінницької міської ради Антоніною Іващук 

привітали з 80-річним ювілеєм члена квартального комітету Павла Івановича Крата і 

вручили грошову премію та грамоту від Вінницького міського голови Сергія Моргунов; 

 
 



- 13 грудня 2024 року у мікрорайоні Сабарів міста Вінниця взяв участь у 

звітному засіданні квартального комітету. Заслухали звіт голови квартального комітету 

Валентини Мельник. Особливу увагу під час обговорення приділили питанням 

підтримки місцевих жителів, які беруть участь у бойових діях на фронті. Також 

зафіксували зроблену роботу щодо покращення житлово-комунального господарства у 

мікрорайоні; 

 

 
 

- 17 грудня 2024 року у мікрорайоні Корея м. Вінниці взяв участь у звітному 

засіданні квартального комітету, заслухали звіт голови квартального комітету Ольги 

Ковальської. Впродовж 2024 року, в тому числі й за мого сприяння, на території 

мікрорайону було здійснено асфальтування та ремонт доріг, очищення колодязів, 

проведено насадження та обрізку дерев, відкрито дитячий спортмайданчик тощо. Багато 

уваги приділив підтримці тимчасово переміщених осіб та соціально незахищених верств 

населення, які проживають на території цього мікрорайону; 

 

 



 

- привітав колектив вчителів та учнів комунального закладу «ЗОШ № 14» із 

Днем Святого Миколая, вручив подарунки;  

 
 

- 7 березня 2024 року зустрівся з до колективом учнів і працівників 

комунального закладу «Прибузька спеціальна школа Вінницької обласної Ради», 

вручив  подарунки, подарував плазмовий телевізор, який є необхідним для 

організації якісного та цікавого виховного і навчального процесу в закладі; 

 
 

 



- 15 березня 2024 року на базі Вінницької міської центральної бібліотеки 

для дітей та юнацтва взяв участь у зустрічі із керівниками громадських 

організацій, що проводять діяльність по захисту інтересів внутрішньо 

переміщених осіб. Більшість з них є ВПО – із Бердянська, Харкова, Донбасу…  

 

Я на зустрічі представляв обласну Раду, Андрій Піжевський – Вінницьку 

міську раду. Допомагав мені мій помічник Степан Бессолов, депутат 

Вінницької міськради чотирьох попередніх скликань. Під час зустрічі 

обговорили питання організації ефективної взаємодії із владою, визначили 

шляхи співпраці щодо  підтримки ВПО; 

 

- під час Великодніх свят разом зі своїми помічниками Ольгою Мовчанюк, 

головою комітету мікрорайону Корея Ольгою Ковальською  та головою 

комітету мікрорайону Сабарів Валентиною Мельник відвідав малозабезпечені 

сім'ї, родини Захисників і Захисниць України, які боронять нашу країну від 

ворога та родини загиблих військових, вручили їм великодні кошики; 

 
 

- у квітні 2024 року в рамках  бізнес-візиту резидентів ГО «Вінницький Бізнес 

Клуб» відвідав Івано-Франківщину з метою налагодження співробітництва  з 

керівниками підприємств, що входять до складу Бізнес-Асоціації Івано-

Франківська. Під час зустрічі ознайомилися з виробничими потужностями, 

моделями управління та роботою підприємств Івано-Франківщини. Цей досвід 

став в нагоді при розгляді питань соціально-економічного розвитку 

Вінницької області; 

https://www.facebook.com/profile.php?id=100007243662630&__cft__%5b0%5d=AZVGHh7JtGNGHJx23XOFll0b2I5SKmynTOOIpsw5GUNBJ6G1C0Qsx1GLxYKzaPM7nZIv6Wed5-pNTyRUWkA1IkNlYjn1MDoACk7tv_AVXCnCEtTZuQiTLkorypAvVoZ62cVW_2oFjaqQuR9B4uZ5NCg5HqjA8vCgqus82ofIGbF0F56LqYhx9ld0WnpZsCqGojU&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=100023161096309&__cft__%5b0%5d=AZVGHh7JtGNGHJx23XOFll0b2I5SKmynTOOIpsw5GUNBJ6G1C0Qsx1GLxYKzaPM7nZIv6Wed5-pNTyRUWkA1IkNlYjn1MDoACk7tv_AVXCnCEtTZuQiTLkorypAvVoZ62cVW_2oFjaqQuR9B4uZ5NCg5HqjA8vCgqus82ofIGbF0F56LqYhx9ld0WnpZsCqGojU&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/baif.org.ua?__cft__%5b0%5d=AZVElbSbzktZO9QEGe7F3eAHWBQpoetDDusRuKHOzsRf87nelOgauVx2S-XrEd7Fx1p9zijc4YglGh9Sa5PkOPi3LbMf0whqzeEYr06HKugbj96ZQfgy3ecD7A5PSQD3OnaToInIj-VBs3pFyZRXBmtt3WWMX4wBQGfw0NhJOG5598jmHa7S0IZFAssBq3AWhx4&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/baif.org.ua?__cft__%5b0%5d=AZVElbSbzktZO9QEGe7F3eAHWBQpoetDDusRuKHOzsRf87nelOgauVx2S-XrEd7Fx1p9zijc4YglGh9Sa5PkOPi3LbMf0whqzeEYr06HKugbj96ZQfgy3ecD7A5PSQD3OnaToInIj-VBs3pFyZRXBmtt3WWMX4wBQGfw0NhJOG5598jmHa7S0IZFAssBq3AWhx4&__tn__=-%5dK-R


 
 

- 7 травня 2024 року взяв участь у відкритті районної Гімназіади серед 

учнів/учениць закладів загальної середньої освіти громад Вінницького району;  

 
- у травні 2024 року допоміг організувати, за підтримки НОК Вінниччини та 

Асоціації ветеранів спорту Вінницької області, турнір для ветеранів України та 

Вінниччини з настільного тенісу; 

 

- з нагоди одного з найбільш «дитячих» свят - Міжнародного дня захисту дітей, 

спільно з депутатом Вінницької міської ради В'ячеславом Терліковським, в одному з 

розважальних дитячих центрів організували свято для дітей, адже зараз, як ніколи, діти 

потребують ще більше підтримки та гарного настрою; 



 

 
 

- надав допомогу в організації і проведенні 31 серпня 2024 року в селищі 

Томашпіль обласних спортивних змагань серед команд сільських та селищних 

територіальних громад, чисельність населення яких складає 10 тис. осіб і більше. У 

змаганнях взяли участь представники 14 територіальних громад області;  

 

- з нагоди Дня залізничника, від імені депутатського корпусу Вінницької 

обласної Ради та Вінницької міської ради, привітав з професійним святом колектив 

Вінницького транспортного фахового коледжу, вручив подяки і грамоти працівникам 

коледжу, а також грошову премію від Вінницького міського голови ветерану праці;  

 

 



 

- 29 листопада 2024 року взяв участь у підсумковому засіданні Громадської 

організації «Вінницький Бізнес Клуб», яке відбулось на базі потужного підприємства 

Вінниччини ТДВ «Брацлав». Оглянули виробництво та ознайомилися з інноваційними 

впровадженнями підприємства. Крім того, відвідали ТОВ «Українська Вагова компанія-

БРАЦЛАВ», що спеціалізується на виробництві промислових ваг для різних галузей 

економіки.  Під час засідання обговорили результати спільної роботи за 2024 рік, а 

також плани на 2025 рік; 

 
 

- спільно з депутатом обласної Ради Іриною Івасюк сприяв виданню книги для 

маленьких читачів, автором якої є  вінничанка – письменниця Тамара Артем’єва. Згодом 

завдяки директору Департаменту освіти Вінницької міської ради Оксані Яценко мали 

нагоду завітати до КЗ «Вінницька гімназія №24» і презентувати їй надруковані книги; 

 
 

https://www.facebook.com/VinnytsiaBusinessClub?__cft__%5b0%5d=AZUQ8hCMa5ihL1w-VHhdLx3v5t-SR72X3eVm5yAzO2_RanS1GuzRde0Eh0N1LL3CO_JRCKBRO6Folty4o_OdQ1k1PEyWRD0CPB4gbQoygfAFSnZ2wCmNBjtLIu8JLHysFqX1OrswhfuIIx5x9L3OZwzbBcm1f0O41zVZXFcGVG_f58F4F6AZ4YG-lLtxcin1aLQ&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/VinnytsiaBusinessClub?__cft__%5b0%5d=AZUQ8hCMa5ihL1w-VHhdLx3v5t-SR72X3eVm5yAzO2_RanS1GuzRde0Eh0N1LL3CO_JRCKBRO6Folty4o_OdQ1k1PEyWRD0CPB4gbQoygfAFSnZ2wCmNBjtLIu8JLHysFqX1OrswhfuIIx5x9L3OZwzbBcm1f0O41zVZXFcGVG_f58F4F6AZ4YG-lLtxcin1aLQ&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/ivasyuk.iryna?__cft__%5b0%5d=AZW69oCUsYaHVAPc5wVenV5i6moshL-gBE8R53exLTHkvrID7WSqUw2e7RcJwyiUUTOjPkOeU_7rp0fhyOhecPbXQO2PzWKobzR0z6LeXMMKtUFLpbDjkawOw_9mbHp-MCx3HzYl9tATujQ3NLNgSENwZwqKCBSoAoZBGhDLXwaZrr2pXyuwLV1NUHwYmPSi0bs&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/ok.yatzencko?__cft__%5b0%5d=AZW69oCUsYaHVAPc5wVenV5i6moshL-gBE8R53exLTHkvrID7WSqUw2e7RcJwyiUUTOjPkOeU_7rp0fhyOhecPbXQO2PzWKobzR0z6LeXMMKtUFLpbDjkawOw_9mbHp-MCx3HzYl9tATujQ3NLNgSENwZwqKCBSoAoZBGhDLXwaZrr2pXyuwLV1NUHwYmPSi0bs&__tn__=-%5dK-R


- звернувся до АТ «Вінницяобленерго» щодо вирішення проблемного питання 

заміни старих аварійних опор у Вінниці, адже їх існування – це подвійна загроза. По-

перше, вони можуть просто падати через негоду, а по-друге, є складовою комплексу 

проблем, які виникають під час російських атак на енергетичну інфраструктуру; 

 

Відзнаки 

 

У звітному періоді мав честь отримати Подяку від Правлячого Єпископа 

Камʼянець-Подільської Дієцезії Леона Дубравського.  Висока оцінка моєї роботи 

надихає на подальшу плідну працю на благо Вінниччини і вінничан! Дякую за довіру та 

благословіння! 
 

Був відзначений подякою ГО Вінницької територіальної організації ВФСТ 

«Колос» за активне сприяння розвитку фізичної культури та спорту в громаді, а також 

за підтримку в організації і проведенні спортивних заходів. 
 

Цьогоріч брав участь у Міжрегіональному конкурсі «Бізнес-Еліта Поділля» і 

отримав нагороди у номінаціях «Вершина лідерства» та «Меценат року». Також, як 

депутат обласної ради, мав честь вручити відзнаки переможцям конкурсу у двох 

номінаціях. 

  
 

 
 



Інформування громадськості щодо депутатської діяльності 

 

У депутатській діяльності дотримуюся принципів прозорості і відкритості. 

  

Моя інформаційна сторінка в соціальній мережі «Facebook»   

https://www.facebook.com/profile.php?id=100080063667836 

https://www.facebook.com/pankiv.mykhailo  

 

За результатами своєї депутатської діяльності неоднарозово надавав коментарі 

електронним інформаційним виданням, зокрема сайту новин https://real-vin.com. 

 

Ось деякі посилання на публікації з моїми коментарями: 

 

https://real-vin.com/u-vinnici-oblrada-zminila-pravila-nadannja-pilgovih-kreditiv 

https://real-vin.com/na-sesii-vinnickoi-oblradi-zatverdili-tarifi-na-socialni-poslugi 

https://real-vin.com/vinnicka-oblrada-uhvalila-zvernennja-do-kabminu 

https://real-vin.com/bjudzhetna-komisija-vinnickoi-oblradi-rozgljanula-finplani-

komunalnih-pidpriiemstv 

https://real-vin.com/pankiv-rozpoviv-pro-robotu-bjudzhetnoi-komisii-vinnickoi-

oblradi 

https://real-vin.com/deputati-vinnickoi-oblradi-rozgljanuli-pitannja-finansuvannja-

medzakladiv 

https://real-vin.com/deputati-vinnickoi-oblradi-zvernulisja-do-urjadu-ta-parlamentu 

https://real-vin.com/vinnicka-oblrada-provela-sogodni-odrazu-dvi-sesii 

 

Дякую за довіру виборцям та колегам-депутатам за співпрацю! 

Працюємо заради вільної, незалежної, мирної України! 

Працюємо для розвитку Вінниччини! 
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https://real-vin.com/bjudzhetna-komisija-vinnickoi-oblradi-rozgljanula-finplani-komunalnih-pidpriiemstv
https://real-vin.com/bjudzhetna-komisija-vinnickoi-oblradi-rozgljanula-finplani-komunalnih-pidpriiemstv
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